
 

 

 

Protokoll 

2023-05-15 
 

Närvarande: Sven-Erik, Kenneth, Stefan, Hans, Marita, Ann-Louise, Hans-Erik,              
Maria Therese (Miti), Roger och Åke 

 

47. Ordförande förklarade mötet öppnat. Det är glädjande att närvaron har blivit så hög. 
 

48. Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 

49. Kassarapport. Det finns idag 71 178 kr i behållning. 10 st. av våra prenumeranter har 
inte betalat. 3 annonsörer har fått betalningspåminnelse. Försäkring på båten är 
tecknad. För att få den så billigt som möjligt har den tecknats i Kenneths namn. Sven-
Erik och Kenneth har varit på Swedbank för teckning av firma var för sig. Det är 
mycket krångligt med Swedbank. Skyltar om möjlighet att swisha en summa till 
byalaget har satts upp vid grillplatsen och rampen. 
 

50. Bygdebladet. Det har kommit in lite material, men mycket verkar vara på gång. Hans 
ber sin dotter, Katrin, som jobbar på Fiskarberget, att skriva något om läget där. 
  

51. Ansvarsområden/ aktiviteter. Grillplatsen: Lite åtgärder behövs. Roger och Hans är 
ansvariga. Kilaön: Arne ser till den i veckan. Loppis: Miti börjar samla in grejer. Bord 
blir vid LP:s. Midsommar: Det är problem med parkering då allt i området är plöjt. 
Diskuterades om att parkera på ett gärde borta vid f.d. Villans handel och bussa folk 
till von E.  
Aktiviteter diskuterades: Byalaget behöver synas mer. Musikkväll föreslogs och även 
en grillkväll.  
 

52. Bussresan. Det ar f.n. 10 st. anmälda. Det är svårt att få ut info om resan. Kanalerna 
via Facebook räcker inte. Vi fick några blad med oss att dela ut i postlådor. 
Gammelbilens vänner har fått information om resan. 
 

53. Kick off. Då det blivit lite kort om tid beslutades att ändra datum till den 1 juni kl. 
19.00. Även lokal byttes till Kilavallen. Sven-Erik och Roger med lite hjälp av Åke 
sköter inbjudan. Hans-Erik kontaktar bygdegården om lån av bestick. 
Engångstallrikar, dricka mm ansvarar Sven-Erik för. 
  



54. Bidrag från vindkraftparken. Ägarna av vindkraftparken i Knöstad ska stödja 
utvecklingen av närområdet. Det görs genom ekonomiska bidrag till olika föreningar. 
En ansökan ska skickas in där man ska redovisa mål med pengarna och hur målet ska 
nås. Ansökan ska vara inlämnad senast 31/8. Några förslag var: renovera bryggan vid 
rampen, bygga boulebana vid grillplatsen, elmotor till båten och utrustning till 
tidningen. Vi enades om att prioritera bryggan. 
 

55. Gamla bryggan. Ba är inte intresserade av den. Ska vi lägga den som förlängning vid 
kyrkan eller kanske vid Kilaön. Vid Kilaön blir den svår att ta upp inför vintern vilket 
är nödvändigt. Sven-Erik kollar våra avtal med kyrkan mm. 
 

56. Nästa möten: 13/6.  
 

57. Övriga frågor:  
A. Förslag ställdes att trycka T-shirts med byalagets logga och text. Även reflexvästar 
med fickor vore bra. Miti har företag och utrustning för detta. Hon tar fram ett 
prisförslag.  
B. Arne och Linda startade upp en Facebooksida för några år sedan. Det står inte att 
det är byalagets och aktiviteten har inte varit så stor. Beslutades att starta upp en ny 
hemsida, med namnet Kila Byalag, Säffle. Vår logga ska användas. Den ska drivas av 
styrelsen. Lollo och Miti blir ansvariga för den. 
C. En skylt behöver sättas upp om att man inte får parkera nere vid båtrampen. Hans 
gör ett textförslag och skickar till Sven-Erik, så kommer den tillbaka plastad. 
D. Roger skickar namn och telefonnummer på tidningsutkörare till Åke som 
kompletterar telefonlistan. 
 

58. Mötet avslutades. 
 

 

Åke Broström 

sekreterare 

 


